



Canadian Institute for Procurement and Material Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

SAVE THE DATE

FLEET MANAGEMENT WORKSHOP

>> **October 21-22, 2025**

Brookstreet Hotel (Ottawa)



*If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/eazines-and-communications/>
La version française suit...*

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!

Holman

Driving What's Right

The Full Agenda Is Here – Don't Miss This Year's CIPMM Fleet Management Workshop!

AGENDA

The CIPMM Fleet National Workshop is shaping up to be one of the best CIPMM Fleet Workshops ever! Taking place on October 21-22, 2025, at the Brookstreet Hotel in Ottawa, ON, this two-day Workshop will bring together fleet management professionals from across Canada to share experiences, exchange ideas, and explore the latest developments in the fleet management field.

The full agenda is now available, and it's packed with dynamic sessions, engaging speakers, and incredible opportunities to learn, connect, and experience the latest in fleet management.

Here's what you can look forward to:

- Expand your professional network and connect with leaders and peers across the fleet management community
- Participate in sessions on hot topics and emerging trends in fleet management
- Gain practical insights from real-world case studies and expert presentations
- Network and engage with colleagues to discuss fleet industry challenges, share best practices, and explore solutions
- Explore indoor exhibits showcasing cutting-edge fleet management products, services, and technologies
- Test drive and explore our largest outdoor exhibit ever, featuring innovative and high-performance fleet vehicles, live demonstrations, and hands-on driving experiences that showcase the latest advancements in technology and design
- A full-day virtual Master Class will take place in November - topic and date to be announced soon

Whether you are looking to explore innovative solutions, connect with fellow professionals, gain practical insights, and experience some of the most advanced and exciting fleet vehicles in the industry, this is an event you absolutely won't want to miss! Check out the full agenda and register today!

Please check our **website** for more details.

REGISTER ONLINE

DELEGATE REGISTRATION FORM

BECOME OUR PARTNER! PARTNERSHIP PACKAGE

THANK YOU TO OUR PARTNERS AND EXHIBITORS!



RIVIAN



Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more details.



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel
Canadian Institute for Procurement and Material Management

MARQUEZ-DATE

ATELIER DE GESTION DE FLOTTE

>> **21-22 OCTOBRE 2025**

Hôtel Brookstreet | Ottawa



MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPALE !

L'ordre du jour complet est ici - Ne manquez pas l'Atelier ICAGM sur la gestion de flotte cette année !

ORDRE DU JOUR

L'Atelier ICAGM sur la gestion de flotte s'annonce comme l'un des meilleurs ateliers sur la gestion de flotte organisés par l'ICAGM! Il se tiendra les 21 et 22 octobre 2025 au Brookstreet Hotel à Ottawa (ON). Cet atelier de deux jours réunira des professionnels de la gestion de flotte de partout au Canada pour partager leurs expériences, échanger des idées et explorer les derniers développements dans le domaine de la gestion de flotte.

L'ordre du jour complet est désormais disponible et regorge de sessions dynamiques, d'intervenants de qualité et d'opportunités exceptionnelles pour apprendre, se connecter et découvrir les dernières innovations en gestion de flotte.

Voici ce qui vous attend :

- Développer votre réseau professionnel et vous connecter avec des leaders et des pairs du milieu de la gestion de flotte
- Participer à des sessions sur des sujets d'actualité et des tendances émergentes en gestion de flotte
- Acquérir des connaissances pratiques grâce à des études de cas réelles et des présentations d'experts
- Échanger avec vos collègues pour discuter des défis de l'industrie, partager les meilleures pratiques et explorer des solutions
- Explorer les expositions intérieures présentant des produits, services et technologies innovants en gestion de flotte
- Essayer et découvrir notre plus grande exposition extérieure jamais réalisée, présentant des véhicules de gestion de flotte performants et innovants, des démonstrations en direct et des expériences de conduite pratiques mettant en valeur les dernières avancées technologiques et conceptuelles
- Une classe de maître virtuelle d'une journée aura lieu en novembre - sujet et date à confirmer

Que vous souhaitiez explorer des solutions innovantes, établir des liens avec d'autres professionnels, acquérir des connaissances pratiques et découvrir certains des véhicules de gestion de flotte les plus avancés et captivants du secteur, cet événement est à ne surtout pas manquer ! Consultez l'agenda complet et inscrivez-vous dès aujourd'hui !

Veuillez consulter notre **site Web** pour plus de détails.

INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE

LE FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ

MERCI À NOS PARTENAIRES ET EXPOSANTS !



Communiquez avec le **secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave
| Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!